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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till närings- och innovationsminister Mikael Damberg (S)

2015/16:276 Vinstuttagen från de statligt ägda bolagen Akademiska Hus 
och Statens Järnvägar

Det statligt ägda bolaget Akademiska Hus, som förvaltar universitet och 
högskolor, har fått ett nytt och bredare uppdrag om att även kunna bygga och 
förvalta studentbostäder. Samtidigt med det bredare uppdraget sker det under 
2015 en utdelning på 1,45 miljarder kronor som bolagsstämman fastslagit under 
våren, för att därefter på en extra bolagsstämma den 19 oktober besluta om en 
efterutdelning på 6,5 miljarder kronor.  Dessutom har det statligt ägda bolaget 
Statens Järnvägar på liknande sätt först på bolagsstämma i april delat ut 229 
miljoner för att sedan i september hålla extra stämma där det delas ut 1,7 
miljarder i vinstutdelning från ett bolag som ansvarar för vitala delar av rikets 
infrastrukturs funktionssätt. 

 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga närings- och innovationsminister 
Mikael Damberg om hur han ser på vinstuttagen från de statligt ägda bolagen 
Akademiska Hus och Statens Järnvägar i nuvarande läge. 

………………………………………

Ann-Charlotte Hammar Johnsson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2015-11-06
Besvaras senast
2015-11-18 kl. 12.00


